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PrzeczytaÅ‚em uwaÅ¼nie protokóÅ‚ kontroli doraÅºnej rady PZJ, jaki ukazaÅ‚ siÄ™ na stronie
internetowej ZwiÄ…zku. W wielu sprawach rada ma racjÄ™ i sÅ‚usznie wytyka zarzÄ…dowi
bÅ‚Ä™dy. Ewidentnym bÅ‚Ä™dem jest np. niezÅ‚oÅ¼enie we wÅ‚aÅ›ciwym terminie wniosku o
dokonanie zmian w rejestrze stowarzyszeÅ„. JeÅ›li do dziÅ› w KRS figuruje poprzedni skÅ‚ad
osobowy jako zarzÄ…d PZJ, bez uwzglÄ™dnienia zmian, jakie zostaÅ‚y dokonane na zjeÅºdzie w
listopadzie ubiegÅ‚ego roku, to jest to powaÅ¼ne uchybienie.  W caÅ‚ej rozciÄ…gÅ‚oÅ›ci podzielam
opiniÄ™ rady co do sposobu wyÅ‚onienia trenera kadry w skokach.  

SÅ‚usznie panowie stwierdzajÄ…, Å¼e:Niedopuszczalne jest, w opinii ZespoÅ‚u kontrolnego,
stosowanie w jednym postÄ™powaniu dwóch sprzecznych ze sobÄ… metod: pozornej
jawnoÅ›ci przez zaproszenie do konkursu osób speÅ‚niajÄ…cych ustalone przez zarzÄ…d
kryteria oraz jednoczesne, odbywajÄ…ce siÄ™ poza procedurÄ… konkursowÄ…, szukanie
alternatywnego rozwiÄ…zania, które nie podlega tym samym kryteriom wyboru co procedura
konkursowa. PamiÄ™tajmy jednak, Å¼e negatywna ocena sposobu, w jaki zostaÅ‚ zatrudniony 
Peter Geerink nie oznacza, Å¼e zarzÄ…d musi uniewaÅ¼niÄ‡ jego kontrakt. To co pisze rada:Z
tych wzglÄ™dów, a takÅ¼e majÄ…c na uwadze przyszÅ‚e zobowiÄ…zania finansowe z
tytuÅ‚u zawartej umowy realizowane ze Å›rodków publicznych, ZespóÅ‚ kontrolny
rekomenduje zweryfikowanie rozstrzygniÄ™cia o powoÅ‚aniu trenera&ndash;selekcjonera. 
&ndash; jest tylko &ndash; no wÅ‚aÅ›nie: rekomendacjÄ…! ZarzÄ…d moÅ¼e te sugestie
uwzglÄ™dniÄ‡, ale nie musi. JeÅ›li ich nie uwzglÄ™dni, nie zÅ‚amie statutu, nie popeÅ‚ni czynu
nagannego.Wymagania poÅ¼Ä…daneRekomendacjÄ… jest takÅ¼e, a wiÄ™c jedynie sugestiÄ…,
to, co rada pisze w sprawie menedÅ¼era skoków:ZespóÅ‚ kontrolny wobec istotnych bÅ‚Ä™dów
w procedurze konkursu na menadÅ¼era skoków przez przeszkody rekomenduje
uniewaÅ¼nienie konkursu&hellip;A zdaniem zespoÅ‚u kontrolnego, tym najistotniejszym
bÅ‚Ä™dem jest to, Å¼e: oferta zÅ‚oÅ¼ona przez Marka KaÅºmierczaka nie zawieraÅ‚a
dokumentów potwierdzajÄ…cych karierÄ™ zawodniczÄ… oraz karierÄ™ trenerskÄ…. Hola,
hola. W regulaminie na menedÅ¼era byÅ‚y wyraÅºnie rozgraniczone &bdquo;wymaganie
konieczne&rdquo; i wymaganie poÅ¼Ä…dane&rdquo;. Kariera zawodnicza i trenerska byÅ‚a w tym
drugim zbiorze. PamiÄ™tam to dokÅ‚adnie, bo skÅ‚adaÅ‚em aplikacjÄ™ na stanowisko
menedÅ¼era WKKW, a przecieÅ¼ nie mam Å¼adnych osiÄ…gniÄ™Ä‡ ani zawodniczych, ani
trenerskich. A jednak mogÅ‚em zÅ‚oÅ¼yÄ‡ ofertÄ™. I nie zostaÅ‚a ona odrzucona z powodów
formalnych, jedynie przegraÅ‚em rywalizacjÄ™ z konkurentem (nota bene bardzo dobrym).  Nie ma
wiÄ™c podstaw formalnych, aby odwoÅ‚ywaÄ‡ Marka KaÅºmierczaka z funkcji menedÅ¼era
skoków z powodu, Å¼e nie miaÅ‚ osiÄ…gniÄ™Ä‡ zawodniczych i trenerskich. Dla mnie znacznie
istotniejszym jest konflikt interesów: fakt, Å¼e syn menedÅ¼era jest czÅ‚onkiem kadry. To jest
problem!Regulamin ciaÅ‚a podlegÅ‚ego zarzÄ…dowiPodobnie oceniam stanowisko rady w sprawie
odwoÅ‚ania przewodniczÄ…cego kolegium sÄ™dziów i caÅ‚ego skÅ‚adu tego ciaÅ‚a. Rada
wnioskowaÅ‚a: Wobec powyÅ¼szego decyzjÄ™ ZarzÄ…du PZJ naleÅ¼y uznaÄ‡ za
nieskutecznÄ…. Kolegium sÄ™dziów dalej peÅ‚ni swoje obowiÄ…zki. A podstawÄ… do
takiego wniosku jest &ndash; zdaniem rady &ndash; fakt, Å¼e: Decyzja ZarzÄ…du PZJ z dnia 6
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marca 2015 r. o odwoÅ‚aniu przewodniczÄ…cego i czÅ‚onków Kolegium SÄ™dziów PZJ
narusza art. 2 i art. 5 Regulaminu Kolegium SÄ™dziów.  WysuwajÄ…c takie wnioski rada siÄ™
oÅ›miesza. Kolegium sÄ™dziów jest takim samym ciaÅ‚em, jak np. komisja sportowa. To zarzÄ…d
powoÅ‚uje jej przewodniczÄ…cego (czy menedÅ¼era) i moÅ¼e go odwoÅ‚aÄ‡, kiedy mu siÄ™
podoba. SkÅ‚ad komisji czy kolegium sÄ™dziów proponuje jej przewodniczÄ…cy (bÄ…dÅº
menedÅ¼er), a zatwierdza zarzÄ…d. Oczywiste jest, Å¼e jeÅ›li zarzÄ…d dojdzie do wniosku, Å¼e
przewodniczÄ…cego (bÄ…dÅº menedÅ¼era) naleÅ¼y odwoÅ‚aÄ‡, to jest to równoznaczne, Å¼e i
komisja czy kolegium sÄ™dziów przestaje istnieÄ‡. Trzeba powoÅ‚aÄ‡ nowÄ….ArtykuÅ‚ 2 ust. 1
mówi co prawda, Å¼e Kadencja Kolegium SÄ™dziów trwa cztery lata, ale nie jest to fragment
statutu, a jedynie regulaminu kolegium sÄ™dziów. A wiÄ™c wewnÄ™trznego dokumentu kolegium
sÄ™dziów. Ten dokument nie jest obowiÄ…zujÄ…cy dla zarzÄ…du, bo regulamin ciaÅ‚a
podlegÅ‚ego zarzÄ…dowi nie moÅ¼e byÄ‡ dla niego obligatoryjny. Nie moÅ¼e byÄ‡ dokumentem
równorzÄ™dnym wobec statutu. Papier jest cierpliwyI na koniec o wnioskach, do jakich doszli
czÅ‚onkowie zespoÅ‚u kontrolnego rady w gÅ‚oÅ›nej sprawie szkolenia w Zakrzowie w grudniu
ubiegÅ‚ego roku. Panowie napisali, Å¼e:W zakresie organizacji szkolenia z udziaÅ‚em Å›rodków
uzyskanych z PZJ, zespóÅ‚ kontrolny nie stwierdziÅ‚ nieprawidÅ‚owoÅ›ci, dziaÅ‚aÅ„
nierzetelnych, nielegalnych czy na szkodÄ™ ZwiÄ…zku ze strony LKJ
&bdquo;Lewada&rdquo;.
  Dam taki przykÅ‚ad. ProponujÄ™ czytajÄ…cym te sÅ‚owa, aby sobie wyobrazili, Å¼e sÄ…
czÅ‚onkami komisji rewizyjnej. Dostali PaÅ„stwo do rÄ™ki dokumenty, z których wynika, Å¼e
zwiÄ…zek sportowy, który kontrolujecie, zakupiÅ‚ nowy fabrycznie samochód. Cena tego
samochodu to 40 tys. zÅ‚, ale PaÅ„stwo macie w dokumentach, Å¼e zwiÄ…zek sportowy zakupiÅ‚
go za 50 tys. zÅ‚. Czy podpisaliby siÄ™ PaÅ„stwo pod opiniÄ…, Å¼e &bdquo;nie stwierdzacie
nieprawidÅ‚owoÅ›ci&rdquo;, Å¼e w takim zakupie nie widzicie &bdquo;dziaÅ‚ania na szkodÄ™
ZwiÄ…zku&rdquo;? Bo ja nie podpisaÅ‚bym siÄ™ pod takÄ… opiniÄ….  A przecieÅ¼ w sprawie
owego szkolenia w Zakrzowie mamy do czynienia z analogicznÄ… sytuacjÄ…. Za usÅ‚ugÄ™, która
na rynku kosztowaÅ‚a 2060 zÅ‚ od pary zawodnik/koÅ„, PZJ zapÅ‚aciÅ‚ po 4000 zÅ‚ od trzech
kadrowych par. I co &ndash; nie ma w tym nic nieprawidÅ‚owego? PZJ przepÅ‚aca i nie jest to
&bdquo;dziaÅ‚ania na szkodÄ™ ZwiÄ…zku&rdquo;? Ja tego nie kupujÄ™. Dla mnie jest oczywiste,
Å¼e Lewada Zakrzów dostaÅ‚a za kadrowiczki wiÄ™cej niÅ¼ siÄ™ jej naleÅ¼aÅ‚o. A caÅ‚a ta
pokrÄ™tna argumentacja zespoÅ‚u pokontrolnego, Å¼eby wykazaÄ‡, Å¼e wszystko jest w
porzÄ…dku&hellip;. papier jest cierpliwy. Pozostaje tylko mieÄ‡ nadziejÄ™, Å¼e delegaci - ale nie
tylko oni, wszyscy zainteresowani tym, co siÄ™ dzieje w polskim jeÅºdziectwie &ndash; bÄ™dÄ…
siÄ™ kierowaÄ‡ zdrowym rozsÄ…dkiem, a nie zawiÅ‚ym tÅ‚umaczeniem, kto podpisywaÅ‚ faktury,
kto zamawiaÅ‚ szkolenie, itp.I jeszcze jeden szczegóÅ‚. Warto przeanalizowaÄ‡ punkt 1 stanowiska
zespoÅ‚u pokontrolnego w tej sprawie. PrzytoczÄ™ go w caÅ‚oÅ›ci:  StronÄ… umowy z PZJ na
przeprowadzenie szkolenia byÅ‚ LKJ Lewada, a nie gmina Polska Cerekiew, zobowiÄ…zana
do przestrzegania zapisów umowy o wspóÅ‚pracÄ™ z PZJ z dnia 27 czerwca 2013 r. W
sytuacji powierzenia przez PZJ organizacji szkolenia LKJ Lewada nie ma zastosowania
umowa PZJ z gminÄ… Polska Cerkiew.  W tym tkwi sedno sprawy. Zgodnie z umowÄ… z PZJ
gmina Polska Cerekiew nie moÅ¼e zarabiaÄ‡ na kadrowiczach, jeÅ›li siÄ™ szkolÄ… czy startujÄ…
w naleÅ¼Ä…cym do niej nowoczesnym, wybudowanym niedawno oÅ›rodku w Zakrzowie.
PrzypomnÄ™ odpowiedni paragraf tej umowy. par. 3
Zasady uczestnictwa w szkoleniach i zgrupowaniach W czasie szkoleÅ„, zawodów i zgrupowaÅ„ na
terenie Wielofunkcyjnego OÅ›rodka JeÅºdzieckiego w Zakrzowie zawodnicy jeÅºdzieckiej kadry i
reprezentacji Polski zobowiÄ…zani bÄ™dÄ… do pokrycia opÅ‚at zwiÄ…zanych z rzeczywiÅ›cie
poniesionymi przez OÅ›rodek kosztami pobytu koni i zawodników.Gmina i LKJ Lewada nie ma prawa
pobierania dodatkowych opÅ‚at z tego tytuÅ‚u. Z kolei punkt 2 paragrafu 1 wspomnianej umowy
stanowi, Å¼e: Prowadzenie dziaÅ‚alnoÅ›ci jeÅºdzieckiej na terenie Wielofunkcyjnego
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OÅ›rodka JeÅºdzieckiego bÄ™dÄ…cego wÅ‚asnoÅ›ciÄ… Gminy Polska Cerekiew gmina
zobowiÄ…zuje siÄ™ przekazaÄ‡ do wykonania LKJ Lewada Zakrzów. Jednym sÅ‚owem
Lewada Zakrzów jest uprawomocnionym reprezentantem PZJ. Lewada Zakrzów powinna wiÄ™c
dbaÄ‡ o interesy PZJ. A w tym wypadku nie zadbaÅ‚a. ZadbaÅ‚a tylko  swój interes. To prawda,
Å¼e nie ma umowy miÄ™dzy PZJ a LewadÄ… Zakrzów. ByÄ‡ moÅ¼e z prawnego punktu widzenia
nie moÅ¼na siÄ™ przyczepiÄ‡ do faktu, Å¼e PZJ za usÅ‚ugÄ™, którÄ… wykonuje Lewada
Zakrzów, pÅ‚aci duÅ¼o wiÄ™cej (przepÅ‚aca) niÅ¼ gdyby tÄ™ samÄ… usÅ‚ugÄ™ zamówiÅ‚
bezpoÅ›rednio w Gminie Polska Cerekiew. Ale moralnie jest to naganne. ZresztÄ… fakt, Å¼e nie ma
owej umowy miÄ™dzy PZJ a LewadÄ… Zakrzów, która uzupeÅ‚niaÅ‚aby umowÄ™ miÄ™dzy
gminÄ… a PZJ, która staÅ‚aby na straÅ¼y interesów PZJ, jest clou caÅ‚ej tej sytuacji. Sytuacji, w
której gmina ma zwiÄ…zane rÄ™ce, a PZJ moÅ¼e byÄ‡ dobrym wujkiem dla Lewady Zakrzów i
kupowaÄ‡ u niej usÅ‚ugi po cenach przez niÄ… podanych (nawet wyÅ¼szych od rynkowych),
zamiast po kosztach. KtoÅ›, kto podpisaÅ‚ umowÄ™ miedzy PZJ a gminÄ…, a nie dopilnowaÅ‚, aby
powstaÅ‚a dopeÅ‚niajÄ…ca ten swoisty trójkÄ…t umowa miÄ™dzy PZJ a LewadÄ… Zakrzów - 
delikatnie mówiÄ…c &ndash; nie dopilnowaÅ‚ interesów ZwiÄ…zku. Ale tego rada zwiÄ…zku nie
widzi. A moÅ¼e nie chce widzieÄ‡?  W sumie, protokóÅ‚ pokontrolny, chociaÅ¼ zawiera wiele
sÅ‚usznych uwag, uwaÅ¼am za stronniczy.Marek Szewczyk      
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